

ATLANTIC



Atlantic Worldmaster 1888 Réserve de Marche

The WorldMaster 1888 is the history of Atlantic. Expressing a story that began well over a century ago, it commemorates the symbolic anniversary date of the brand's foundation. Vintage in style yet highly contemporary, its case is slightly curved to underline the delicateness of the sunray guilloché dial. The dazzling hand-set nickel or pink gold appliques underline its elegant, refined character. As well as keeping time, it is a testament to the brand's time-honoured horological savoir-faire for future generations.

Movement	Mechanical self-winding ETA 2897 with 40-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date and power reserve indicator
Case	316L stainless steel, 42mm Hand-polished curved bezel Anti-reflective sapphire crystal with anti-reflective coating on inside Scratch-resistant sapphire crystal back Water-resistant to 50 m / 5 ATM
Dial	Black, sunray decor Hand-applied nickel or pink gold (18K) hourmarkers and Arabic numerals Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Hand-sewn black calfskin

ATLANTIC



Atlantic Worldmaster 1888 Réserve de Marche

La WorldMaster 1888 est la mémoire d'Atlantic. Expression d'une histoire débutée il y a plus d'un siècle, elle commémore la date anniversaire symbolique de la création de la marque. De style vintage pourtant très contemporain, son boîtier s'incurve légèrement soulignant la délicatesse du cadran guilloché soleil. Les appliques en nickel ou or rose posées main resplendissent de tout feu soulignant son caractère délicat et raffiné. Garde du temps, il est également le témoin du savoir-faire horloger séculaire pour les générations futures.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique ETA 2897 avec réserve de marche de 40 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date et indicateur de réserve de marche
Boîtier	Acier inoxydable 316L, 42mm Lunette cambrée polie à la main Glace saphir antireflet avec traitement antireflet à l'intérieur Fond saphir inrayable Étanche à 50 m / 5 ATM
Cadran	Noir, décor soleil Index et chiffres arabes en nickel ou or rose (18K) appliqués main Guichet quantième à 3h
Bracelet	Cuir de veau noir cousu main